
REFERAT FRÅ STYREMØTE I HAUGALAND GOLFKLUBB 

 

Styremøte nr: 7/21                                                                 Dato:22.11.21 

Deltakarar: Jorunn, Sissel, Normann, Nils, Terje 

 

Sak nr Sak        Vedtak/status Ansvarleg Frist 

41/21  Referat godkjent utan 

merknader 

  

42/21 Informasjon 9-hols bane – status 

Vidare framdrift avventar 

arkeologisk utsjekk 

Driving range – opning tentativt 

april 

Asfaltering av bobilplass, veg til 

bakdør klubbhus og fram til Tee 

1 

Oppussing 2. etg pågår. 

Kjøkkenet er planlagt utvida 

Overnattingstilbod til 

gjestespelarar 

Nye vintermatter. Gavin har nye 

matter i bestilling 

NGF – resultar frå 

spørreundersøkelse, ref Norsk 

Golf. 

  

43/21 Økonomisk status per 

31.10.21 

Ingen raude eller orange 

varsellampar 

  

44/21 Sluttkostnad trenar 2 

utdanning 

Vart litt dyrare enn indikativt 

budsjett frå deltakarane. 

Sluttkostnad vedteken. 

  

45/21 Bruk av "frie midlar" Det vart foreslått å etablera eit 

«utekjøkken» i hjørne av 

terrassen inn mot klubbhuset for 

betre fasilitetar for matlaging 

ved arrangement. I etterkant av 

møtet er det avklart med Gavin 

at dette kan gjerast.  

Det må etablerast ei gruppe 

som får ansvar for dette   

Styret  



46/21 Justering av 

turneringskommite? 

Det har vore litt fråfall i 

turneringskommiteen slik at det 

er behov for påfyll. Stig Rune 

var forhindra frå å møta, så 

dette må avklarast med han 

Terje  

47/21 Årsmøte 2022 Klarlegging av oppgåver og 

fristar 

I 2021 var årsmøtet 23. februar 

og frist for å senda inn forslag til 

årsmøtet var 14 dagar før. 

Sakspapirene vart lagt ut 10 

dagar før årsmøtet. 

 

 

Terje  

48/21 Medlemsmøte vår 22 Me tek sikte på eit 

medlemsmøte på vårparten 

tilsvarande det me hadde i 

haust 

Styret og utval  

49/21 Narvesen Tour og Srixon 

Tour 2022 

Klubben har blitt forspurd av 

Golfforbundet om å arrangera 

Narvesen Tour og Srixon Tour 

2022 våren 22.  

Klubben tek på seg desse 

oppgåvene i samarbeid med 

baneselskapet.  

Rusursbehov må avklarast 

Styret  

50/21 Utdanning: 

Trenar 1 

Dommar 

Identifisera kandidatar til Trenar 

1 kurs (undersøkja med Simon 

Jr og Johannes), samt 

dommarkurs. 

Ta dette opp på medlemsmøte 

 

  

51/21 Plassering av 

søppelbøtter ved T-

stader 

I dag er desse plassert ved T56. 

Bør dei heller plasserast ved 

T47? Sjekk med Gavin 

Terje  

 

Neste styremøte: Mandag 17.01.22 kl 18:00 på klubbhuset 

 

 

 


